
 

Protokół 

z XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 10 października 2008r. w godz.  od 9.00 do 11.45 w 

sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ulicy Dworcowej 3 

 

 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik Szparkowski 

stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 13 radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady - czy są uwagi do porządku obrad? 

Pan Wójt Mirosław Warczak – proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały: 

 

• w sprawie zmiany w budżecie 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem zgłoszonego  

projektu uchwały do porządku obrad sesji. 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” uzupełnili porządek obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem rozszerzonego 

porządku obrad. 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi następująco: 

Proponowany porządek sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  

5. Interpelacje i wnioski radnych.  

6. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p. poż. w gminie.  

7. Informacja o stanie składowiska odpadów stałych w Liniewskich Górach oraz 

omówienie dalszego jego funkcjonowania.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości komunalnych w miejscowości Lubieszyn, 

- opinia Komisji Komunalnej i Budżetu,  



b) przyjęcia do realizacji projektu konkursowego w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki, Działanie 9.3. „Pamiętaj, że Warto – kształcenie ustawiczne to 

najlepsza przyszłość mieszkańców Gminy Liniewo”, 

- opinia Komisji Oświaty, 

      c)   uchylenia Uchwały Nr XVII/92/2008 Rady Gminy Liniewo z dnia 16 kwietnia 2008r.  

            w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej, zorganizowanej w  

            Zespole Oświatowym w Liniewie, dla którego organem prowadzącym jest Gmina  

            Liniewo, ustalenia wysokości opłat wnoszonych przez uczniów oraz nauczycieli 

            i pracowników szkół, 

            - opinia Komisji Oświaty, 

      d)  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży 

           pożarnej za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, 

           - opinia Komisji Oświaty, 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy Liniewo, 

- opinia Komisji Komunalnej i Budżetu, 

f) określenia wysokości stawek opłaty targowej na obszarze gminy Liniewo, 

- opinia Komisji Komunalnej i Budżetu. 

      g)  zmian w budżecie gminy 

9. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

10. Wolne głosy i wnioski.  

11. Zakończenie sesji.  

 

 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą uwagi do 

protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto jest za 

przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 

 

 

Ad.5 

Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt Gminy 

Mirosław Warczak. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionego sprawozdania. 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 

Na sesję przybył Radny Ryszard Kruszyński 

 

 

Ad.6 

Interpelacje radnych: 

 

Czapiewski Jerzy – jak daleko są prace nad kanalizacją miejscowości Głodowo? 



- cena za przyłączenie się do wodociągu jest o wiele za duża, bo aż 3 500zł. Czy nie można 

zmniejszyć tej kwoty? 

- co z kursami autobusów, o których była mowa na poprzednich sesjach, składam pismo Rady 

Sołeckiej w Głodowie z prośbą o przesłanie do PKS 

 

Zabrocki Sławomir – składam wniosek do budżetu na 2009r. o podłączenie Rymanowca do 

wodociągu wiejskiego w Chróstach Wysińskich, 

 

Kruszyński Ryszard – jak tam idą działania z farmą wiatrową? 

- w jakim czasie będzie rozwożony tłuczeń dla sołectw? 

- proszę nie przeoczyć „schetynówek”, czyli programu na budowę dróg 

- trzeba uchylić uchwałę, która określa stawkę jaką ponoszą mieszkańcy za przyłącze do 

wodociągów. 

 

Szarmach Wiesław – czy są przeddziałania związane z odśnieżaniem? 

- wpłynęła propozycja opracowania nowych kryteriów do uchwały w sprawie stypendium. 

Czy trzeba podjąć uchwałę w tej sprawie? 

 

Knitter Benedykt – jest to prośba do dyrektora Werczyńskiego, aby zaczynać zajęcia pół 

godziny później, bo dzieci z Sobącza mają autobus o 6 rano. Prosiłbym to rozważyć może nie 

w tym roku, ale pomyśleć o tym w przyszłym. 

 

Szparkowski Ludwik – czy właściciele linii energetycznych płacą podatek do gminy od 

budowli w wysokości 2%? 

- na jakim etapie jest wniosek na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Orlu? Pisała go firma z 

Katowic. Ile to kosztowało? Bo słyszałem, że było bardzo dużo błędów. 

- proszę umieścić w projekcie budżetu na 2009r. asfaltowanie ulic Tysiąclecia i Wiśniowej do 

skrzyżowania z Topolową i ewentualnie wykonać to w przyszłym roku. 

- zabieganie o dodatkowe pieniądze dla remizy w Wysinie wynikło od Pani Filipskiej, a nie od 

urzędu dlaczego tak jest? 

- gmina Liniewo jest na marginesie jeśli chodzi o informacje, nie ma nas w żadnej prasie, 

zapraszamy ważne osobistości i nikt o nas nie pisze. Nie ma o nas słowa ani w Dzienniku 

Bałtyckim ani Gryfie Kościerskim, przecież mamy się czym pochwalić – współpracą z 

niemiecką gminą czy dożynkami. 

- teraz chciałbym odczytać pismo z Urzędu Skarbowego w sprawie złożonych oświadczeń 

majątkowych (pismo w załączeniu do protokołu) 

 

Bałachowski Jerzy – wykonaliśmy projekt na rozbudowę świetlicy OSP, który wyniósł nas aż 

17 000zł i zostało nam tylko 15 000 a już jest dach. My jako jedyna wioska pracujemy w 

czynie społecznym, nie ma żadnej innej wioski, żeby pracowała w czynie społecznym tak jak 

my. Pani Filipska zaproponowała zrobienie świetlicy socjoterapeutycznej i znalazła na to 



pieniądze i do końca rok można dokończyć naszą budowę. Zaprosimy na koniec roku Pana 

Wójta i Pana Przewodniczącego na spotkanie razem z ludźmi, którzy pracowali przy tej 

inwestycji. 

 

 

 

Ad. 6 

Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p. poż. w gminie. 

 

Szarmach Wiesław -  na Komisji Oświaty był pan kierownik posterunku policji w Liniewie i 

omówił stan bezpieczeństwa gminy. Nasza gmina jest najbezpieczniejszą z wszystkich gmin 

podlegających temu posterunkowi. Obecnie jest 13 policjantów i na czas remontu 

posterunku przenieśli się do pana Knitter koło „Mai”. 

Straż – wójt wspominał o wynikach drużyn młodzieżowych, ale są jeszcze starsze drużyny. 

Chciałbym podziękować za współpracę kolegom z Zarządu. Pan Wójt nie szczędzi pieniędzy 

na wyposażenie, na pompy „Daichatsu”, samochody ratownicze. Zapraszam do dalszej 

współpracy. 

 

Kmieciak Jacek – podziękowania należą się dla Komendanta. W naszej gminie jest 

zrozumienie dla straży i są tego efekty, bo nasze jednostki  są w czołówce.  Jednak starzeją 

się samochody pożarnicze, trzeba podjąć działania wymienienia samochodu w Liniewie. 

 

 

Ad. 7 

Informacja o stanie składowiska odpadów stałych w Liniewskich Górach oraz omówienie 

dalszego jego funkcjonowania. 

 

Wójt – aby przedłużyć żywotność naszego składowiska musimy ograniczyć przyjmowanie 

odpadów do końca roku do 120 m
3
 miesięcznie, po nowym roku do 90 m

3
. Planujemy jeszcze 

spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w tej sprawie. 

 

Szparkowski Ludwik -  na wysypisku była komisja komunalna, czy ma jakieś uwagi? 

 

Knitter Benedykt –będzie miejsce jeszcze na dwa lata na wysypisku. 

 

Kruszyński Ryszard – ja mam inną uwagę, trzeba  jak najszybciej zamknąć wysypisko. 

 

Knitter Benedykt – szczurów tam nie widziałem. 

 



Kruszyński Ryszard – w radiu słyszałem, że w pewnej gminie na wysypisko śmieci każdy 

mieszkaniec może 3 razy do roku przywozić swoje odpady za darmo. Czemu nie jest tak u nas? Czy 

wójt rozmawiał z Nową Karczmą w tej sprawie? 

 

Szparkowski Ludwik – gdy zamkną nasze składowisko to nie my mieszkańcy za to zapłacimy tylko 

urząd. 

 

Knitter Benedykt – Nowej Karczmie trzeba postawić ultimatum albo płacą albo mają zakaz wwożenia 

odpadów. 

 

Szparkowski Ludwik – i też tak powinno być. 

 

Wójt – musimy wydłużyć żywotność naszego składowiska, nie możemy go zamykać. Uruchomiłem już 

spiralę rozmów, przeprowadziliśmy już kilka trudnych negocjacji. Nowa Karczma nie podpisała z nami 

żadnej wiążącej umowy i ograniczymy nasze starania tylko do naszej gminy. My mamy wpływ na 

wysokość stawek za śmieci, jeżeli stawka jaką przedstawi pan Bonkowski będzie za duża, to w 

kompetencji Rady Gminy jest ją obniżyć i tak cena od zeszłego roku wzrosła z 16zł do 25zł 

 

Kupper Romuald – trzeba porozmawiać z Nową Karczmą i zabezpieczyć kasę, a stawka dla nich 

powinna być wyższa niż dla naszych mieszkańców. 

 

Wójt – możemy z nimi rozmawiać, ale to wiąże się z dostarczaniem ich śmieci do nas a przez to 

zwiększeniem ilości ton miesięcznie i skróceniem  żywotności naszego składowiska. 

 

Bałachowski Jerzy – na pewno nie będzie dla nich drożej niż w Gostomiu, trzeba w tej kwestii coś 

robić, pisać projekty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę do godziny 10.20 

Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości komunalnych w miejscowości Lubieszyn 

Przewodniczący Komisji Komunalnej – Knitter Benedykt – pozytywnie opiniujemy tą 

uchwałę 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 



b) przyjęcia do realizacji projektu konkursowego w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki, Działanie 9.3. „Pamiętaj, że Warto – kształcenie ustawiczne to najlepsza 

przyszłość mieszkańców Gminy Liniewo”, 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty – Szarmach Wiesław – nie ma co dyskutować nad tą 

uchwałą i pozostaje nam ją przyjąć 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

c) uchylenia Uchwały Nr XVII/92/2008 Rady Gminy Liniewo z dnia 16 kwietnia 2008r. w 

sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej, zorganizowanej w Zespole 

Oświatowym w Liniewie, dla którego organem prowadzącym jest Gmina  Liniewo, 

ustalenia wysokości opłat wnoszonych przez uczniów oraz nauczycieli i pracowników szkół 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty – Szarmach Wiesław -  dla mnie jest to niejasność, ja jako 

amator nie rozumiem tego, dla uczniów ma to być 2 zł, a dla nauczycieli 4 zł. Czy w 

poniedziałek dzieci nie dostaną obiadu? Bo nie ma żadnego zarządzenia Wójta. Dyrektor daje 

propozycję  stawek do wójta, a wójt wydaje odpowiednie zarządzenie. 

 

Łuczkiewicz Ryszard – było zebranie  Dyrektorów, Wójt został poinformowany o 

propozycjach stawek za obiady i działa to już od 2 października 

 

 Radca Prawny – uchwałę należy uchylić. Obecnie procedura ustalania odpłatności za posiłki 

zmieniła się. Wójt wystosował pismo do dyrektora szkoły, aby w terminie do 12 września 

opracował regulamin korzystania ze stołówki i podał propozycję kosztów obiadu. Wówczas 

wójt zarządzeniem przyjmuje regulamin i stawkę za posiłki. 

 

Wójt – powinna być moja opinia i zostanie  to w trybie natychmiastowym uregulowane 

 

Szarmach Wiesław -  czy każdy wie jakie są stawki? 

 

Łuczkiewicz Ryszard – stawki dla dzieci są takie same. 

 

Okrój Barbara -  koszty się nie zmienią, zmienił się tylko zapis, jest to tylko inna wycena zupy 

i drugiego dania. 

 

Sekretarz – trzeba wszystko prawnie uregulować, gdyż do tej pory odpowiednie osoby nie 

dopełniły swoich powinności. 

 



Szarmach Wiesław – my amatorzy chcemy tylko wiedzieć czy dzieci dostana obiad, bo nie 

jest to uregulowane żadnym zarządzeniem 

 

Skarbnik -  uchylona uchwała ważna jest do dzisiaj a od poniedziałku ważne będzie nowe 

zarządzenie. 

 

Szarmach Wiesław – pan Łuczkiewicz mówił, że działa od 2 października, proszę nam kitu nie 

wciskać. 

 

Szparkowski Ludwik – miejmy nadzieję, że będzie to wszystko uregulowane, było to 

zaniedbanie ze strony dyrektora i urzędu. 

 

Sekretarz – urząd gminy ze swojej strony wszystkiego dopełnił. 

 

Szarmach Wiesław – ma być zarządzenie, a pan Wójt nie zna stawek. 

Szparkowski Ludwik – dzisiaj pan Wójt wszystko ureguluje. 

 

Karczyński Bogdan – przydałoby się zmienić stawki w przedszkolu, bo maluszki nie jedzą 

takich porcji jak w szkole. 

 

Łuczkiewicz Ryszard – w przedszkolu maluchy płacą 50% tej stawki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni  12 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

d)  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straż  pożarnej 

za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty – Wiesław Szarmach – weszła nowa ustawa, w której 

uregulowana jest sprawa odpłatności, przedtem stawka wynosiła 6,70zł za godzinę, teraz 

wynegocjowaliśmy 10zł za godzinę. 

 

Knitter Benedykt – dlaczego przewodniczący wynegocjował tak niską stawkę? 

 

Bałachowski Jerzy – jednostki miały kłopoty, bo nikt nie chciał jechać na szkolenia czy do 

pożaru, a teraz jak będzie wzrost to będą chętniej jeździć 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 



 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy Liniewo 

 

Przewodniczący Rady zapytał o opinie przewodniczących komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty – Szarmach Wiesław – przyjmujemy uchwalę beż żadnych 

zmian 

 

Przewodniczący Komisji Rolnej – Bałachowski Jerzy – przyjmujemy 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Zabrocki Sławomir – także przyjmujemy 

 

Przewodniczący Komisji Komunalnej – Knitter Benedykt – przyjmujemy propozycję 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

f) określenia wysokości stawek opłaty targowej na obszarze gminy Liniewo 

 

Przewodniczący Komisji Komunalnej – Knitter Benedykt – stawki pozostały bez zmian, więc 

przyjmujemy 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

g)  zmian w budżecie gminy 

 

Skarbnik omówiła zmiany w projekcie budżetu. 

Radni nie zaproponowali żadnych zmian ani nie mieli uwag. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni  14 głosami „za” podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

 

 



Ad. 9  

Odpowiedzi na interpelacje radnych: 

 

Wójt – kanalizacja – wniosek jest w trakcie oceniania, odpowiadaliśmy na uwagi w pocie 

czoła, wszystkie gminy miały błędy, jedne większe drugie mniejsze złożyliśmy wniosek i 

zobaczymy jaki będzie tego skutek 

- przyłącza wody – przyłącze wynosi 2 680zł. Ja jako wójt wykonuję uchwały Rady Gminy, w 

budżecie na 2009r. rok można przyjąć, że uchylimy tę uchwałę, 

- przyłączenie  sołectwa Rymanowiec do wodociągu w Chróstach Wysińskich – jest to już 

poważna inwestycja, będziemy pracować z panią Skarbnik nad budżetem na 2009r. o tym nie 

zapomnimy, rozpatrzymy realizację tej inwestycji  na ok. 3 lat. 

- farmy wiatrowe – pierwsze plany inwestycyjne są już zakończone, jeżeli wszystkie plany 

będą załatwione to będą inwestorzy, na razie czekamy na takiego inwestora, rozłoży się to 

na 2 lub 3 lata. 

- „schetynówki” –  nie wiele było informacji w województwie, więc musieliśmy wystosować 

pismo do Ministerstwa, zapowiedzi są, ale te środki są jeszcze w perspektywie,  

- zlikwidowanie opłaty przyłączy wodociągowych – musimy zająć stanowisko w tej sprawie, 

ale ważne jest jak wy, czyli Rada się do tego odniesiecie 

- asfaltowanie ulic Tysiąclecia i Wiśniowej – przyjmujemy do wiadomości 

- przybudówka remizy OSP w Wysinie – tam się stale coś dzieje,  jestem pełen podziwu nad 

pracą mieszkańców 

- informacje o gminie w prasie – nasza gazetka „Wydanie specjalne” było w nakładzie 

500szt., ponadto w języku niemieckim dla naszych niemieckich gości też 500szt. Ukarzą się w 

Dzienniku Bałtyckim nasze informacje, ale są to bardzo drogie sprawy, nie staram się 

zaistnieć w gazetach, bo nie czuję takiej potrzeby. 

 

Bałachowski Jerzy – jest za mały nakład naszej gazetki gminnej. 

 

Wójt – powiększymy nakład. 

 

Czapiewski Jerzy – takie przyłącze kosztuje ponad 3 500zł. 

 

Skarbnik – to jest uchwała Rady Gminy, my ją tylko wykonujemy. 

 

Piwowarczyk Piotr -  farmy wiatrowe – prowadzimy 3 postępowania administracyjne w 

sprawie wiatraków, w przyszłym roku zakończy się zatwierdzenie całej dokumentacji. 

 

Wójt – prowadzimy rozmowy z 2  inwestorami, przygotowujemy projekty o współpracy, bo 

w listopadzie przyjadą inwestorzy niemieccy w sprawie rozmów o drugiej farmie. 

 

Sekretarz – interpelacje dla PKS – czekamy na konkretne wnioski, proszę o przyniesienie ich 

do sekretariatu i po zebraniu wszystkich prześlemy je do PKS. 

 

Breski Krystian – odśnieżanie -  do 15 października czekamy na oferty w formie zapytania o 

cenę. Informacje można uzyskać na stronie internetowej Urzędu. 

 



Skarbnik – linie energetyczne – wszystkie linie wykazywane są przez właściciela i my je 

podatkujemy i obecnie wynosi to 11 000zł 

-  studium wykonalności – mamy podpisaną jedną umowę z tą firmą ze śląska. Zaoferowali 

się, że pomogą napisać wniosek. Czy będziemy mieli jakieś koszty z tego tytułu to się okaże 

jak wniosek przejdzie. 

 

Łuczkiewicz Ryszard – stypendium Wójta – taka potrzeba istnieje, obecne kryteria 

wymagają dopracowania, dyrektorzy wyrazili oponie na ten temat i stypendium powinno być 

przyznawane raz do roku w czerwcu, ale decyzja należy do Wójta i do Komisji Oświaty. 

 

Szarmach Wiesław -  nie wolno wszystkiego  zrzucać na barki Wójta i Komisji Oświaty 

 

Łuczkiewicz Ryszard – wszystko jest ustalone , nie wiem o co Panu chodzi. 

 

Szarmach Wiesław – nie rozumiem, bo jestem tylko amatorem 

 

Wójt – Komisja Oświaty musi wszystko dopracować żeby wszystko było dobrze. 

 

Łuczkiewicz Ryszard – zmiana godziny rozpoczęcia zajęć w szkole – tę sprawę trzeba 

rozważyć, ale nie da się tego zrobić w tej chwili. Technicznie wydaje się to proste, ale 

faktycznie jest to bardzo trudne, nigdy nie było przypadku w roku szkolnym przesunięcia 

godzin zajęć, są uwagi ze strony dyrektorów, że nauczycielom nie można wydłużać tych 

godzin pracy 

 

Knitter Benedykt – inne dzieci mają ten komfort, że mają szkołę na miejscu, nasze dzieci 

muszą wychodzić z domu o 6.00 rano 

 

 

 

Ad. 10 

Wolne głosy i wnioski 

 

Filipska Ewa -  napisaliśmy wniosek edukacyjny na warsztaty i wycieczki, działa to 2 miesiące, 

w wniosku jest zastrzeżone, że nauczyciele muszą połowę czasu przepracować w ramach 

wolontariatu, 70% tej kwoty daje Wojewoda. Chciałabym złożyć podziękowanie za 

współpracę pani Skarbnik 

 

Czapiewski Jerzy – nikt z Energii nie pojawił się u nas w sprawie przeniesienia lampy 

 

Kruszyński Ryszard – może zatrudnimy Panią Filipska w urzędzie. 

 

Knitter Benedykt – Energa płaci za linie, a czy dla nas są jakieś korzyści z tego tytułu za 

utrudnienia podczas pracy w polu? 

 

Mecenas – ta sprawa trwa od lat 40. Jest to nieuregulowane prawnie, bo wchodzili i 

instalowali słupy nie pytając nikogo o pozwolenie. Można wystąpić do Energii w sprawie 

zwrotu za korzystanie z tego miejsca za 10 lat wstecz. 



 

Knitter Benedykt – ciągnęli linie i z nikim umowy nie podpisywali 

 

Mecenas – można dochodzić zapłaty w sądzie i podpisania umowy. Ich obowiązkiem jest 

zrobienie tego, jeżeli nie to trzeba udać się z tym do sądu. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.45 

 

 

    

  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 

Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                 Ludwik Szparkowski 

                                                                                           Przewodniczący Rady gminy 

 

 

 

 

 

 


